



SX300型 水洗机 SX300 TYPE WASHING MACHINE

SX300型水洗机主要用于毛巾印花固色后水洗,用以去除毛巾表面的浮色、浆料。SX300型水洗机造型美观大方,结构合理,性能稳定,安装快捷,便于操作,能耗低,占地面积小。

SX300 washing machine mainly used for washing printed towels, it could remove the floating color and sizing agent on the towel surface. SX300 washing machine has the following advantages: beautiful appearance, reasonable structure, stable performance, quick installation, convenient operation, low energy consumption and small occupation area.

主要技术参数:

- ◇ 最高工作温度: 98℃
- ◇ 升温速率 > 3℃/分钟
- ◇ 装机功率: 37KW
- ◇ 染笼尺寸: $\Phi 1235 \times 1535$
- ◇ 载布量: 300KG
- ◇ 外形尺寸: L2180 \times 1500 \times 3160

The main technical parameters:

- ◇ The maximum operating temperature: 98℃
- ◇ The heating rate is higher than 3℃/min.
- ◇ Machine power: 37KW
- ◇ Dyeing cage size: $\Phi 1235 \times 1535$
- ◇ Load the amount of cloth: 300KG
- ◇ Size: L2180 \times 1500 \times 3160



机器主要结构配置:

本机主要由外筒体部件、吊笼部件、主循环泵部件、染液换向部件、加热部件、压盖部件组成。

- ◇ 外筒体部件由筒体和封头组成,材质采用高抗腐蚀不锈钢材质。
- ◇ 吊笼部件由外笼体、底板、中空管组成。
- ◇ 主循环泵部件,对织物的穿透力强,保证所有产品水洗充分。
- ◇ 染液换向部件,采用气动双方向换向。
- ◇ 加热部件。设备配有直接加热和间接加热两套升温系统。
- ◇ 压盖部件。保证染液实现充分的内外循环。



The main structure of the machine:

This machine is mainly composed of an outer cylinder body parts, cage components, the main circulating pump parts, dye commutation components, heating element and gland components.

- ◇ The outer cylinder body part is composed of a cylinder body and head, made of high resistance to corrosion of stainless steel.
- ◇ The cage is composed of an outer cage body parts, bottom plate, hollow tube.
- ◇ The main circulating pump parts has strong penetrating power on the fabric, to ensure that all products washed fully.
- ◇ Dye commutation components use pneumatic double direction reversing.
- ◇ The heating component. Device is equipped with two sets of heating system: direct heating system and indirect heating system.
- ◇ Gland parts ensure the dye liquor circulate fully in internal and external.

